
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 20. januar 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 376
Vil ministeren sende en redegørelse om de mange indberetninger om uhen-
sigtsmæssige hændelser med medicin. Redegørelsen bedes endvidere inde-
holde svar på følgende:
Hvor mange sygehuse har elektroniske medicinsystemer som CIS ( critical in-
formation system )?
Hvilke fejl er det hovedsagelig der bliver indberettet, og hvad gøres der for at
tage læring af disse fejl?
Hvornår vil Det Fælels Medicinkort være implementeret, både på sygehuse, hos
praktiserende læger og i hjemmeplejen m.v.?
Vil ministeren lave en undersøgelse, der kan vise om det er pga bedre registre-
ring, at kurven ikke er knækket, eller om skyldes at der bliver lavet flere fejl?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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